

KENYATAAN TENDER

Suruhanjaya Tenaga berhasrat mempelawa syarikat-syarikat yang berpengalaman, berkelayakan dan berdaftar di Malaysia bagi menyertai tender berikut:

No Tender	Tajuk Tender	Syarat-syarat Kelayakan	Taklimat & Lawatan Tapak	Tarikh/Masa Tutup Tender
ST/PRL/T/2/2018	Perkhidmatan Pembersihan Am Dan Lanskap Bangunan Ibu Pejabat Suruhanjaya Tenaga	<ol style="list-style-type: none"> Syarikat berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan telah beroperasi sekurang-kurangnya 5 tahun; Syarikat mempunyai modal berbayar sekurang-kurangnya RM500,000.00 atau mempunyai baki purata 3 bulan sebanyak RM300,000.00 dalam akaun semasa atau simpanan tetap (perniagaan); dan Syarikat berpengalaman melaksana dan telah menyiapkan sekurang-kurangnya 3 projek perkhidmatan pembersihan am bangunan pejabat dan sekurang-kurangnya 1 projek perkhidmatan pembersihan am bangunan pejabat bertaraf <i>green office building</i>. 	<p>Tarikh: 28/12/2017 (Khamis)</p> <p>Masa: 10.00 pagi</p> <p>Tempat: Lot Komersial A, Aras Tanah, Bangunan Ibu Pejabat Suruhanjaya Tenaga</p> <p>Taklimat dan Lawatan Tapak adalah WAJIB.</p>	<p>22/1/2018 (Isnin)</p> <p>12.00 tengahari</p>

Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan dijelaskan di dalam Dokumen Tender yang hanya boleh dibeli selepas lawatan tapak sehingga 5 Januari 2018. Dokumen boleh dibeli pada waktu pejabat di Unit Perolehan, Tingkat 6, Suruhanjaya Tenaga, Presint 2, Putrajaya dengan harga **RM100.00 senaskah** dan bayaran boleh dilakukan secara bank deraf / kiriman wang atau wang pos sahaja atas nama **Suruhanjaya Tenaga** (Bayaran tidak akan dikembalikan).

Dokumen Tender hanya akan diberikan kepada syarikat yang menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada tarikh dan masa yang ditetapkan sahaja. Kehadiran hendaklah oleh wakil sah yang berkelayakan. Untuk maksud itu, wakil syarikat hendaklah membawa salinan Sijil Pendaftaran SSM semasa mengambil dokumen tender.

Sebarang pertanyaan, sila hubungi:

- Zarina Mohd Noor di talian 03-88708524 / zarina@st.gov.my
- Mahaletchumy Pachipan di talian 03-88708659 / maha@st.gov.my

KENYATAAN INI JUGA BOLEH DILIHAT DI LAMAN WEB SURUHANJAYA TENAGA DI
www.st.gov.my